
Protokół nr 15/2017 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 23 października 2017 r., w godz. 14
00

 – 14
38

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na XLI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

4. Wolne wnioski i zapytania.  

 

5. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 13/2017 z dnia 

25 września 2017 roku i nr 14/2017 z dnia 11 października 2017 roku. 

 

 

Ad.3 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na 

XLI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

 

a) Programu ochrony środowiska dla Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 - 2020 z 

perspektywą do roku 2024, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie Programu ochrony środowiska dla Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 

- 2020 z perspektywą do roku 2024. 

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko zapytał kto opracował  w/w program i jaki był 

koszt opracowania w/w dokumentu. 
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Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że program opracowała firma 

Greenkey – koszt 14.700 zł. Dodał, że przedstawiciel w/w firmy będzie obecny na 

posiedzeniu Sesji Rady Powiatu w Białogardzie podczas, której będzie omawiany w/w 

dokument.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie Programu 

ochrony środowiska dla Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 - 2020 z perspektywą do roku 

2024. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie Programu 

ochrony środowiska dla Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 - 2020 z perspektywą do roku 

2024. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie Programu ochrony środowiska dla Powiatu Białogardzkiego 

na lata 2017 - 2020 z perspektywą do roku 2024, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

 

b) przystąpienia Powiatu Białogardzkiego do Białogardzkiego Klastra Energii, co 

przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Białogardzkiego do Białogardzkiego Klastra 

Energii. Poinformował m.in. że klaster to porozumienie cywilnoprawne, które ma na celu 

zbudowanie samorządności energetycznej na poziomie powiatu i gminy. Koordynator klastra 

- Zakład Energetyki Cieplnej w Białogardzie poprzez swoją sieć poszukuje odbiorców energii 

elektrycznej, ciepła, klimatyzacji i Internetu. Uczestnictwo w klastrze nie wiąże się z 

opłatami. Koszt bieżącej działalności klastra ponosi koordynator Zakład Energetyki Cieplnej 

sp. z o.o. w Białogardzie.  

Radny – Bogusław Stanczewski stwierdził, że ZEC chce pozyskać jak najwięcej partnerów, 

aby później móc ich wykazać starając się o środki zewnętrzne m.in. od państwa. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto dodał, że szczegółowe pytania w tym zakresie 

będzie można zadać na posiedzeniu najbliższej sesji, ponieważ będzie obecny koordynator 

klastra.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przystąpienia Powiatu Białogardzkiego do Białogardzkiego Klastra Energii. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przystąpienia 

Powiatu Białogardzkiego do Białogardzkiego Klastra Energii. 
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Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia 

Powiatu Białogardzkiego do Białogardzkiego Klastra Energii, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

c)   ustalenia na 2018 roku wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, 

jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia 

pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w 

trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia, co przedstawia 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie ustalenia na 2018 rok wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z 

drogi, jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia 

pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania 

pojazdu ustaną przyczyny jego usunięcia. 

Przewodniczący Komisji - Jan Połuboczko poprosił o informację ile pojazdów 

przechowywanych jest obecnie na parkingu w Zarządzie Dróg Powiatowych w Białogardzie i 

czy parking ten jest całodobowo monitorowany.   

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia na 2018 

rok wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na parkingu 

strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia na 

2018 rok wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed wydaniem 

dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną przyczyny jego 

usunięcia. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 

głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia na 

2018 rok wysokości stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi, jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz za odstąpienie od usunięcia pojazdu z drogi, jeżeli przed 

wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu lub w trakcie usuwania pojazdu ustaną 

przyczyny jego usunięcia, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
 

d)   określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu 

na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

e) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017, co przedstawia załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2017.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2017, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

f) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2017 – 2025, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 

2025.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 2025. 

 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu zmieniająca wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2017 – 2025, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapytał o remont drogi 

Białogórzyno – Nosówko. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że wniosek w sprawie 

modernizacji w/w drogi będzie składany do tzw. schetynówek. Dodał, że dokumentacja na tę 

inwestycję jest już przygotowana.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapytał do kiedy można 

składać wniosek o dofinansowanie tej drogi. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że do PROW do końca tego roku. 

Oświadczył, że nie pamięta terminu składania wniosków do schetynówek.  

Radna – Beata Pawlik zapytała o remont drogi do Lubiechowa.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że wszystko idzie w dobrym 

kierunku. Inwestycja wpisana jest na listę rezerwową, ale są już informacje, że po rozpisaniu 

przetargów pojawiły się oszczędności. W tej sytuacji jest szansa, że inwestycja zostanie 

zrealizowana.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poprosił wicestarostę, aby 

odniósł się do informacji, że Rada Powiatu w Opatowie wypowiedziała umowę dzierżawy ich 

szpitala przez spółkę Centrum Dializa.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto potwierdził tą informację. Poinformował, że 

rozmawiał z Starostą Opatowskim na ten temat.  Starosta Opatowski był niezadowolony z 

jakości usług świadczonych przez w/w spółkę i w związku z tym nakładał na tę spółkę kary, 

które oni nie płacili. W tej sytuacji Rada Powiatu w Opatowie podjęła uchwałę o 

wypowiedzeniu umowy dzierżawy. W tamtym powiecie sytuacja jest lepsza, ponieważ szpital 

ten nie ma zadłużenia.  

Radny – Marek Anusz zapytał o remont skrzyżowania przy ulicy Wojska Polskiego w 

Karlinie. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że w tej sprawie spotkał się 

Starosta z Burmistrzem Karlina. Podczas spotkania ustalono, że Burmistrz zostanie 

zaproszony na posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Radny – Marek Anusz zapytał dlaczego w tym roku nie zostały pomalowane pasy poziome 

na odcinku drogi Kowańcz – Gościno.  
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Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że przekaże tę informację do 

Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie.  

Radna – Beata Pawlik zapytała czy pracownicy szpitali otrzymali zaległe wynagrodzenia. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że wynagrodzenia nie otrzymali 

ci pracownicy, którzy są na wypowiedzeniach.  

Radny – Bogusław Stanczewski zapytał wicestarostę czy prawdą jest, że prezes spółki 

Regionalne Centrum Medyczne w Białogardzie nałożył na spółkę Centrum Dializa karę 

finansową za nieprzestrzeganie warunków umowy. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto potwierdził tę informację. Dodał, że jest to kara 

w wysokości kilkaset tysięcy złotych.  

Radny – Bogusław Stanczewski oświadczył, że sytuacja dotycząca szpitala w Białogardzie 

jest bardzo dynamiczna. 

Radna – Beata Pawlik zapytała czy były rozmowy dotyczące rozwiązania umowy dzierżawy. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto udzielił negatywnej odpowiedzi.  

Radny – Marek Anusz zapytał czy Zarząd Dróg Powiatowych w Białogardzie posiada 

monitoring. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że nie ma monitoringu. 

Radny – Marek Anusz oświadczył, że jego zdaniem powinien być tam monitoring, ponieważ 

słyszał o przypadkach kradzieży sprzętu z tego typu jednostek.  

Radny – Bogusław Stanczewski zapytał czy zmienił się termin dotyczący dostosowania 

bloków operacyjnych.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że na chwilę obecną nie zmienił 

się termin – 31 grudnia 2017 roku. Dodał, że ma nadzieje, że jak co roku termin ten zostanie 

wydłużony, ponieważ 80 % szpitali w Polsce nie spełnia tego wymogu. 

Radny – Marek Anusz zapytał jakie oddziały zostały zlikwidowane w naszym szpitalu. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że zlikwidowano oddział 

intensywnej opieki medycznej i reumatologii. 

Radny – Marek Anusz zapytał czy jest prowadzony spis drzew na początku roku i wykaz 

drzew wyciętych w pasie dróg powiatowych.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto wykonał telefon do dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Białogardzie w celu zasięgnięcia informacji. Dyrektor jednostki 

poinformował, że pracownicy Zarządu Dróg Powiatowych wykonują przegląd drzew  

i zaznaczają chore. Wniosek w sprawie wycinki jest kierowany do urzędu gminy na terenie 

której znajdują się dane drzewa. Następnie stan drzew weryfikowany jest przez pracownika 

danej gminy, który kieruje wniosek do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Stan 

drzew ponownie poddawany jest ocenie pracowników z tej instytucji i wówczas wydawana 

jest decyzja o wycięciu drzew.  

Radny – Marek Anusz zgłosił wniosek o przygotowanie przez Zarząd Dróg Powiatowych w  

Białogardzie informacji dotyczącej liczby drzew wyciętych od 1 stycznia 2017 roku do 

października 2017 roku. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zgłoszony wniosek poddał pod 

głosowanie. 

Komisja Oświaty i Kultury pozytywnie zaopiniowała zgłoszony wniosek.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapytał o wycinkę drzew przez 

Zarząd Dróg Powiatowych w Białogardzie. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że tę kwestię szczegółowo 

reguluje stosowana uchwała Zarządu Powiatu w Białogardzie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poprosił o przygotowanie tej 

uchwały na następne posiedzenie komisji. 

 



 7 

 

 

Ad.5 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poinformował  

o wyczerpaniu porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

 Jan Połuboczko 


